
 
 

 

zo  6.  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom,                     

konaného dňa 18.09. 2013 v Obecnom dome v Tepličke nad Váhom 

 

 

Prítomní: starosta obce, zástupca starostu, prednostka obecného úradu, hlavná kontrolórka 

obce, poslanci, zapisovateľka a hostia (viď. prezenčná listina). Zasadnutie sa začalo o 17.00 

hod.  

 

 

Bod č. 1 – Otvorenie 

 

 

     Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril starosta obce Ing. Viliam 

Mrázik. Privítal prítomných poslancov a hostí. 

     Na zasadnutí boli prítomní všetci 9 poslanci. OZ bolo uznášaniaschopné. 

 

 

Starosta obce prečítal navrhnutý program OZ:  

             

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia úloh 

4. Určenie spôsobu vykonania voľby hlavného kontrolóra obce 

5. VZN o usmerňovaní ekonomickej činnosti a podmienkach podnikania v obci 

6. Zmluva o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena so spoločnosťou Kia 

Motors Slovakia, s.r.o.  

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Uznesenie 

10. Záver 

 

 

     Starosta doplnil program o bod: Zmena schváleného rozpočtu na rok 2013 a presunul bod 

programu č. 6 na č. 3. Za navrhnutý program dal hlasovať. Všetci poslanci boli za.  

 

Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

 

 

     Starosta navrhol za overovateľov zápisnice Ing. Petra Kolenčíka a Ing. Antona Zvaríka,    

za zapisovateľku navrhol pracovníčku obecného úradu Jana Lazarovú. 

     Ďalej určil za členov návrhovej komisie Ing. Annu Hudekovú a Štefana Smrekovského.       

Za návrh dal hlasovať.  

 

Všetci prítomní poslanci boli za tento návrh. 
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Bod č. 3 – Zmluva o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena so spoločnosťou 

Kia Motors Slovakia, s.r.o. 

     Starosta informoval poslancov, že ide o vjazdy do spoločnosti Kia Motors Slovakia, s.r.o. 

z ulice Sv. Jána Nepomuckého. Návrh je taký, aby tieto vjazdy prešli do majetku obce s tým, 

že spoločnosť Kia bude tieto vjazdy udržiavať, odhŕňať sneh, upravovať, okolo vjazdov kosiť, 

platiť za osvetlenie. 

Potom dostal slovo pán Branický zo spoločnosti Kia Motors Slovakia, s.r.o. a povedal, že 

v katastri obce sú dva vjazdy. Riešenie infraštruktúry spoločnosti Kia zastrešovala spoločnosť 

Žilina Invest, s.r.o. a keďže táto spoločnosť postupne zaniká, jednotlivé majetky musia byť 

prevedené podľa investičnej zmluvy na iné organizácie. Tieto vjazdy budú zaklasifikované 

ako miestne komunikácie a preto by mali prejsť do majetku obce. 

Ing. Mintál navrhol, aby obec počkala na schválenie VÚC a neschvaľovala túto zmluvu 

o budúcej zmluve hneď. 

Starosta dal najprv hlasovať za odkúpenie parcely č. 1700/9 o výmere 1962 m² a parcely         

č. 1532/1 o výmere 1471 m² za 1,00 €. Všetci poslanci boli za. 

Potom poslanci hlasovali za predloženú zmluvu o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení 

vecného bremena a 8 poslancov bolo za, Ing. Mintál sa zdržal hlasovania. 

 

                                                                                                                                                                                                                          

Bod č. 4 – Kontrola plnenia úloh 

 

2/2 – prednostke    obecného    úradu    pripraviť   návrh   VZN   o  usmerňovaní  ekonomickej    

         činnosti a  podmienkach  podnikania v obci.  

 

                                                                                                                               Úloha splnená. 

 

Bod č. 5 – Určenie spôsobu vykonania voľby hlavného kontrolóra obce 

 

Prednostka informovala poslancov o spôsobe vykonania voľby a hovorila, že dňa 31.10. 2013 

zaniká výkon funkcie hlavnej kontrolórky obce, Ing. Evy Milovej, t.j. uplynutím jej 

šesťročného funkčného obdobia. V zmysle §18a zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriedení 

je potrebné vykonať 60 dní pred ukončením funkčného obdobia doterajšieho hlavného 

kontrolóra voľbu nového kontrolóra tak, aby post hlavného kontrolóra bol obsadený od 01.11. 

2013, t.j. aby s ním bola uzatvorená zmluva na ďalšie funkčné obdobie. Kandidát na funkciu 

hlavného kontrolóra musí odovzdať svoju písomnú prihlášku najneskôr 14 dní pred dňom 

konania voľby na obecnom úrade. Súčasťou prihlášky sú ďalšie náležitostí uvedené               

vo „Vyhlásení voľby hlavného kontrolóra obce Teplička nad Váhom“. Toto vyhlásenie bude 

vyvesené na úradnej tabuli obce a taktiež na internetovej stránke obce. Uzávierka                    

na podávanie prihlášok je stanovená na 16.10. 2013 (streda) do 17.00 hod. 

Určená komisia z radov poslancov OZ po otvorení obálok posúdi, či boli zo strany 

uchádzačov splnené všetky podmienky a predloží zoznam kandidátov na schválenie OZ. 

Termín voľby hlavného kontrolóra obce je stanovený na 30.10. 2013. Na zvolenie hlavného 

kontrolóra obce je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny všetkých poslancov. Každý              

z kandidátov bude mať 5-10 min. priestor na svoju prezentáciu. OZ následne rozhodne 

o novom kontrolórovi v tajnej voľbe. 



 

- 3 - 

 

 

Návrh komisie na posúdenie podaných prihlášok je nasledovný: Ing. Anna Hudeková, Mgr. 

Magdaléna Šeligová a Ing. Peter Kolenčík. 

Starosta dal hlasovať za spôsob vykonania voľby hlavného kontrolóra a tiež za komisiu         

na posúdenie podaných prihlášok a všetci poslanci boli za. 

 

Bod č. 6 – VZN o usmerňovaní ekonomickej činnosti a podmienkach podnikania v obci 

 

 

     Starosta povedal, že tento návrh VZN o usmerňovaní ekonomickej činnosti a podmienkach 

podnikania v obci bol zverejnený na úradnej tabuli obce v zákonnej lehote po dobu 15 dní.   

Počas týchto dní došlo k určitým zmenám. Zmenil sa aj názov VZN na: VZN o usmerňovaní 

ekonomickej činnosti a podmienkach podnikania, určenia pravidiel času predaja v obchode 

a času prevádzky služieb v obci. 

Po nadobudnutí účinnosti tohto VZN, upozorníme na platnosť nového VZN všetkých 

podnikateľov, ktorých sa to týka. 

Po prerokovaní všetkých zmien a po zapracovaní pripomienok do VZN dal starosta hlasovať. 

Všetci prítomní poslanci boli za prijatie tohto VZN. 

Zároveň dal starosta hlasovať za zrušenie VZN č. 1/2008 o usmerňovaní ekonomickej 

činnosti a podmienkach podnikania v obci a všetci poslanci boli za. 

 

 

Bod č. 7 – Zmena schváleného rozpočtu na rok 2013 

 

 

     Prednostka predniesla poslancom tri rozpočtové opatrenia:  

Rozpočtové opatrenie č. 10/2013 - povolené prekročenie výdavkov pri dosiahnutí vyšších 

príjmov.  

Rozpočtové opatrenie č. 11/2013 - presun rozpočtových prostriedkov v rámci schváleného 

rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a výdavky. 

Rozpočtové opatrenie č. 12/2013 - úprava rozpočtu na september 2013. 

Starosta hovoril, že obec požiadala spoločnosť Kia Motors Slovakia o osobný automobil      

pre Domov pokoja Žofie Bosniakovej. Domov pokoja nevyhnutne potrebuje jedno auto. 

Druhé auto obec potrebuje na prevoz stravy z jedálne do Základnej školy s materskou školou. 

Toto auto musí byť schválené Regionálnym úradom verejného zdravotníctva, musí mať 

certifikát na prevoz stravy.  

V úprave rozpočtu je riešená aj kúpa týchto automobilov. Od spoločnosti Kia Motors 

Slovakia, s.r.o. sme dostali ponuku na odpredaj jazdeného automobilu Kia Sportage, ktorého 

cena je cca 1/3 z ceny nového. 

Starosta dal za Rozpočtové opatrenia č. 10/2013, č. 11/2013 a č. 12/2013 hlasovať a všetci 

poslanci boli za. 

 

 

Bod č. 8 – Rôzne 

 

 

Termíny OZ – starosta informoval poslancov o termínoch OZ na II. polrok 2013. OZ bude 

30.10. 2013 a 11.12. 2013.  
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Žiadosť o príspevok na mzdu – Základná škola Žofie Bosniakovej žiada príspevok na mzdu 

pre asistenta učiteľa pre žiaka so zdravotným znevýhodnením vo výške 1 500,00 €. Tento 

príspevok žiada na obdobie august - december 2013. 

 

Žiadosť o príspevok na mzdu – Základná škola s Materskou školou taktiež žiada príspevok 

na mzdu pre asistenta učiteľa vo výške 900,00 €. Tento príspevok žiada na obdobie október - 

december 2013. 

Starosta dal hlasovať za obidva príspevky na mzdu a všetci poslanci boli za. 

 

Sťažnosť – p. Mintál Radoslav sa sťažuje na kohúta p. Šoškovej Moniky - jeho susedy. 

Kohút kikiríka v skorých ranných hodinách pod oknom spálne p. Mintála a p. Mintál nemôže 

spať. 

Sťažnosť dostala na prešetrenie poriadková komisia.   

 

Viacúčelový športový areál v oblasti Rybník – zástupcovia občanov časti Rybník predložili 

návrh na viacúčelový športový areál, ktorý by slúžil na športové aktivity nielen pre deti, ale 

i pre dospelých. Ich zámerom je vybudovať v časti Rybník viacúčelové ihrisko o rozmere     

28 x 14 m. Súčasťou tohto ihriska bude aj detské ihrisko a ich oplotenie. Ihrisko by počas 

letných mesiacov bolo pieskové, počas zimného obdobia by bolo pokryté ľadom. Všetky 

aktivity smerujúce k vybudovaniu športového ihriska, teda dodávka potrebných 

komponentov, materiálu na výstavbu, terénnych úprav, oplotenia by boli financované             

zo súkromných zdrojov.   

Pre úspešné zrealizovanie projektu požadujú od obce zabezpečiť: 

 

- zakomponovanie návrhu do projektovej vizualizácie časti Rybník u architekta obce 

- pripojenie na inžinierske siete 

- zabezpečenie údržby a chod areálu 

- majetkové zabezpečenie vyčleneného územia na dané účely tak, aby nedošlo k jeho 

zmenám, ani po personálnych zmenách vo vedení obce, min. 20 rokov od kolaudácie 

ihriska 

- vydanie stavebného povolenia na realizáciu 

- súčinnosť pre realizácii 

 

Starosta povedal, že ho takýto návrh potešil a obec bude pri realizovaní určite nápomocná. 

Nevie však zabezpečiť, že sa po personálnych zmenách nezmení daný účel, pretože nové 

vedenie môže zrušiť všetky terajšie rozhodnutia. Na obec bude musieť byť vydané stavebné 

povolenie a taktiež bude obec i investorom. 

Pán Kysela mal návrh, či by nebolo dobré založiť neziskovú organizáciu, prenajať jej na tých 

20 rokov pozemok s tým, že sa nemôže účel zmeniť. Starosta hovoril, že po založení 

občianskeho združenia by toto združenie bolo nositeľom projektu a muselo by si zabezpečiť 

stavebné povolenie, celú inžiniersku činnosť a všetko, čo k tomu patrí. Treba zvážiť, či by ste 

toto všetko absolvovali. Pán Kysela povedal, že sa poradí s ostatnými predkladateľmi návrhu. 

  

  

Žiadosť o splátkový kalendár – spoločnosť Žilina Invest s.r.o. žiada o zaplatenie dane 

z nehnuteľnosti za rok 2013 v štyroch rovnakých splátkach po 10 253,82 €, čiže celková dlžná 

suma je 41 015,28 €. Návrh splátok je: do 30.09. 2013, do 31.10. 2013, do 30.11. 2013       

a do 31.12. 2013. 

Starosta dal za žiadosť o splátkový kalendár hlasovať a všetci poslanci boli za.    
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Informačná tabuľa – OZ „Partnerstvo pre MAS Terchovská dolina“ predložilo projekt 

národnej spolupráce, ktorého cieľom je využitie príležitosti pre propagáciu regiónu turistom, 

návštevníkom či samotným obyvateľom obce a to vybudovaním informačných tabúľ 

s obsahom turistickej mapy regiónu MAS, priestor pre prezentáciu obce - erb, história obce, 

fotky, priestor pre upútavky z regiónu. Náklady na projekt budú hradené  MAS TD. 

V súvislosti s projektom je potrebné uzatvoriť nájomnú zmluvu na pozemok vo vlastníctve 

obce za účelom umiestnenia informačnej tabule.  

Starosta doplnil, že ide o nájom pozemku vo vlastníctve obce o výmere 4 m² z pozemku    

parc. č. 1250/1, vedeného na LV č.1.  

Potom dal starosta hlasovať za prenájom pozemku a všetci poslanci boli za. 

  

Železnice SR – ŽSR, dostavba zriaďovacej stanice Žilina Teplička a nadväzujúcej železničnej 

infraštruktúry v uzle Žilina.  

Starosta informoval poslancov, že v úseku 14 km popri našej obci bude budovaná rýchlotrať. 

Obec predložila na viacerých rokovaniach nasledovné zásadné požiadavky: riešenie podchodu 

pre cyklistov a chodcov, vyriešiť prístup k zvyškovým parcelám, ktoré sú v súkromnom 

vlastníctve, zabezpečiť protihlukovú bariéru, zabezpečiť svetelnú križovatku. Starosta 

požiadal poslancov o doplňujúce návrhy. 

 

Územný plán – starosta dal do pozornosti poslancom zmenu územného plánu obce. Doplnok 

k územnému plánu sa bude riešiť začiatkom roka 2014. Poprosil poslancov o aktívny prístup 

a o predkladanie návrhov na zmeny územného plánu. 

 

Rozpočet na rok 2014 – taktiež dal starosta do pozornosti prípravu rozpočtu na rok 2014 

a požiadal poslancov o predkladanie návrhov. 

 

Hody na sv. Martina – obec by chcela zorganizovať jarmok (prípadne iný názov)                  

na sv. Martina. Mal by sa konať dňa 16.11. 2013. Starosta poprosil o súčinnosť kultúrnu 

komisiu. 

 

Žiadosť o uvedenie pozemkov do pôvodného stavu – pán Emil Mintál, pán Ján Mintál, pani 

Anna Zemiaková, Mgr. art. Martin Mintál a Mgr. Jarmila Bohačiaková doručili na obecný 

úrad žiadosť o uvedenie pozemkov KN-E p.č. 2408 nachádzajúcich sa v lokalite Na jamu      

do pôvodného stavu, v termíne do 15 kalendárnych dní, keďže počas roka 2013 došlo 

k významným zásahom na hore uvedenej parcele. Nemajú vedomosť o vydaní stavebného 

povolenia na takéto zásahy, ani o uskutočnení stavebného konania, kde by sa s vlastníkmi 

hore uvedenej parcely jednalo ako s účastníkmi konania. V prípade, že bolo vydané stavebné 

povolenie a prebiehalo riadne stavebné konanie na spevnenie komunikácie, žiadajú obec , aby 

im umožnila nahliadnuť do príslušných spisov a urobiť si zo spisov kópie. Súčasne žiadajú, 

aby s nimi bolo konané ako s účastníkmi konania a bolo im umožnené uplatniť všetky 

námietky a pripomienky. 

V prípade, že nebudú v danom termíne uvedené pozemky do pôvodného stavu, budú nútení 

využiť všetky právne možnosti v zmysle všeobecne záväzných právnych predpisov                 

na ochranu ich vlastníckeho práva.  

Obec vyštrkovala existujúcu cestu Na jamu po predĺžení elektrického vedenia, ktorého 

investorom bola SSE, a.s. K predĺženiu elektrického vedenia došlo na základe žiadosti 

o pripojenie niekoľkých vlastníkov pozemkov na tejto ulici. 

Starosta povedal, že tento problém bol riešený na minulom zasadnutí OZ. Opakujú sa tu veci, 

ktoré boli jasne povedané a vysvetlené. Od minulého zastupiteľstva sa obec tomuto problému 

venovala. Mgr. Bohačiaková bola na obecnom úrade na stretnutí so starostom obce a tiež 
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s Mgr. Grošaftom, právnym zástupcom obce. Zisťujú sa majetkovo - právne podklady. Cesta, 

ani priľahlé pozemky nie sú vysporiadané.  

 

Žiadosť o ochranu pokojného stavu – pani Alžbeta Žitníková a pán Ľuboš Žitník zaslali     

na obecný úrad žiadosť o ochranu pokojného stavu: Problém rodiny Žitníkovej trvá viac ako 

rok. Určitý posun bol zaznamenaný, a to úprava cesty Železničná - Rybník, ktorú dala obec 

vysypať makadamom a povalcovať. S úpravou cesty boli spokojní, až kým neprišli ďalšie 

problémy, ktoré pretrvávajú dodnes. Určitá skupina ľudí prejavila s takýmto riešením úpravy 

cesty nespokojnosť, ktorú dáva najavo agresívnym, vulgárnym a zdravie ohrozujúcim 

spôsobom. Ak majú majitelia pochybnosti s výmerou svojich pozemkov, že zasahujú             

do cestného telesa, môžu svoje námietky uplatňovať cestou obce, ktorá následne vydá 

rozhodnutie. Je neprípustné, aby hocikto takýmto spôsobom zasahoval a obmedzoval iných 

užívateľov cesty. Rodina Žitníková žiada o poskytnutie predbežnej ochrany v zmysle zákona 

č. 40/1964 Zb. v znení ďalších doplnkov, §5 Občianskeho zákonníka. Predbežná ochrana je 

výkonom originálnej kompetencie obce. 

 

Pán starosta povedal, že na riešení tejto komunikácie obec pracuje, dáva dokopy podklady, 

ktoré sú k dispozícii. Nie je to vôbec jednoduchá vec. Musí ešte uskutočniť stretnutie           

s p. Jurčom Benediktom a s p. Konárikom.   

 

Slovo dostal Mgr. Grošaft, ktorý informoval poslancov o stretnutí s Mgr. Bahačiakovou        

na obecnom úrade. Na stretnutí sa hovorilo, že makadam, ktorý bol navezený a ktorý zasahuje 

do vlastníckeho pozemku Mgr. Bohačiakovej a ostatných vlastníkov je v podstate potrebný   

na to, aby bol zachovaný účel cesty. Vtedy Mgr. Bohačiaková povedala, že ona súhlasí, aby 

makadam zostal na ceste, s tým, že ešte sa musia vyjadriť ostatní vlastníci pozemku.            

Zo strany obce sa mala pripraviť dohoda, v ktorej by bolo presne definované, na akej časti 

pozemku môže makadam zostať navezený a odkiaľ sa musí odviesť. Keďže ostatní podieloví 

vlastníci nesúhlasili, aby makadam zostal na určitej časti pozemku, obec dá pozemok            

do pôvodného stavu.  

 

Ing. Kolenčík Pavol hovoril, aby sa prestalo používať slovo cesta, pretože cesta je teleso, 

ktoré musí mať vydané stavebné povolenie, čiže v prvom rade sa musí skúmať vlastnícke 

právo. V tomto prípade stavebný úrad pri vysypávaní pozemku neskúmal vlastnícke právo. 

Keďže na elektriku je už vydané stavebné povolenie, spýtal sa, či je vlastník pozemku alebo 

vlastník susedného pozemku účastníkom stavebného konania. Žiadny vlastník, ani 

spoluvlastník nebol oboznámený so stavebným konaním a nemohol vzniesť námietky.  

 

Pán Smrekovský povedal, že keby sme sa takto začali všetci správať, tak sa nič nevybuduje. 

Poukázal na skutočnosť, že pozemky, na ktorých je Nám. sv. Floriána sú tiež súkromných 

vlastníkov, cez koľko súkromných pozemkov idú siete, na ktoré sme všetci napojení, koľko 

ciest v obci je na nevysporiadaných pozemkoch.   

 

Starosta vyzval vlastníkov pozemkov, aby si dali do poriadku vlastnícke práva, pretože všetky 

listy vlastníctva sú neúplné a nie sú vysporiadané pozemky a potom sa môže táto záležitosť 

posunúť ďalej. 
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Bod č. 9 – Diskusia  

 

 

Ing. Zvarík - požiadal o vykosenie a vyčistenie kanála protipovodňovými pracovníkmi, 

pretože je  na viacerých miestach zarastený. Môže sa stať, že sa počas prívalových dažďoch 

na niektorých miestach vyleje. 

Ďalej upozornil, že na Fatranskej ulici bola upchatá kanalizácia a všetko tieklo na priľahlé 

pozemky. 

 

 

p. Holeša - poďakoval za krásne Detské centrum Na močiari, ktoré už začalo pracovať 

a pracuje päťkrát týždenne. Začala sa prevádzkovať aj výučba angličtiny pre deti do troch 

rokov. Je to veľmi dobre využitý priestor, chodia tam aj deti z družiny, zo škôlky a škôl. 

Jediné, čo ho mrzí, že si ho väčšie deti nevážia a ničia ho.  

Zároveň požiadal o výmenu hojdačky bez operadla, pretože jeden chlapec spadol a spôsobil si 

vážny úraz. Taktiež treba lepšie zabezpečiť plot, pretože popod preliezajú psy. 

Následne poďakoval za parkovisko pri škole. 

Potom sa spýtal, či by sa nedalo cez web stránku zasielať miestnym podnikateľom investičné 

veci, projekty, informačné materiály. Starosta odpovedal, že sa pracuje na celkovej zmene 

stránky, aby boli lepšie prístupné informácie.  

Ďalej by p. Holeša  privítal, aby sa viac pozývali domáci podnikatelia na spoločenské 

podujatia v obci. 

 

Ing. Hudeková - tlmočila odkaz od viacerých ľudí za výborné zorganizovanie obecných 

slávnosti, za bohatý program a občerstvenie. 

 

p. Bollo - vyjadril sa tiež k lokalite Na jame. Tvrdil, že pozemky pod cestou sú urbárske.  

 

p. Masár - mal pripomienku k vybaveniu sťažnosti, ktorú na neho podal sused. Jednalo sa 

o sťažnosť na ovce pána Masára. Sťažnosť na základe rozhodnutia OZ vybavovala 

poriadková komisia a ďalej sa postúpila na Regionálnu veterinárnu správu. Pán Masár 

požiadal o zaslanie vyrozumenia poriadkovej komisie a tiež o vyjadrenie z Regionálnej 

veterinárnej správy. Ing. Kasajová odpovedala, že vyjadrenie od komisie sa p. Masárovi zašle, 

ale vyjadrenie od veterinárnej správy nedostala ani obec. 

Pán Masár sa spýtal, či má každý majiteľ oviec v obci, tieto ovce aj zaregistrované, tak, ako to 

musel urobiť on a taktiež si musel kúpiť registračné čísla. 

Ing. Zvarík sa vyjadril, že keď si musel jeden chovateľ ovce zaregistrovať, mali by to spraviť 

všetci chovatelia, aby to bolo spravodlivé.  

Starosta odpovedal, že obec nič neiniciovala a toto bola sťažnosť, na ktorú je obec povinná 

reagovať.  

 

Mgr. Dubovická - povedala, že pozemok v lokalite Na jamu si dala vymerať, aby zistila aká je 

pravda a kadiaľ skutočne ide hranica. 

Ďalej podotkla, že v obci sa veľmi rozmohla krádež, či už súčiastok z bicyklov, bicykle ale aj 

evidenčné číslo z auta. 

Pripomienku mala na kosenie tráv - burín, inváznych rastlín, ktoré sú veľmi premnožené. 

Potom požiadala o miestnosť na stretávanie pre Klub dôchodcov, pretože sa stretávajú 

v budove Lesného pozemkového spoločenstva, kde je zima a tma. 

Starosta odpovedal, že miestnosť na stretávanie budú mať v Detskom centre, len sa musí 

dozariaďovať.  
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Ing. Kolenčík  - spýtal sa, či by obec nemohla kúpiť mulčovač, keďže máme v obci dva 

traktory a ľuďom by sa mohli pokosiť pozemky s inváznymi rastlinami. Každý občan nemá 

možnosť a prostriedky na kosenie.  

Starosta povedal, že kúpa mulčovača bude návrh do rozpočtu na budúci rok.  

 

 

Bod č. 10 – Uznesenie   

 

U Z N E S E N I E  č. 6/2013 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom  zo dňa 18.09. 2013 

Obecné zastupiteľstvo sa na svojom zasadnutí riadilo nasledovným programom: 

 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3.   Zmluva o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena so spoločnosťou Kia      

      Motors Slovakia, s.r.o. 

4.   Kontrola plnenia úloh 

5.   Určenie spôsobu vykonania voľby hlavného kontrolóra obce 

6.   VZN o usmerňovaní ekonomickej činnosti a podmienkach podnikania v obci 

      7.   Zmena schváleného rozpočtu na rok 2013 

8.   Rôzne 

9.   Diskusia 

10. Uznesenie 

11. Záver 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Tepličke nad Váhom 

A .  Berie na vedomie     

 

6/79 – informáciu o  prítomnosti 9  poslancov z celkového počtu 9 poslancov a konštatovanie,     

           že obecné zastupiteľstvo  je uznášaniaschopné, 

6/80 – zánik   výkonu  funkcie  hlavného  kontrolóra obce Teplička nad Váhom k 31.10. 2013, 

6/81 – zvýšenie  rozpočtových  príjmov  zo ŠR vo výške 10 158,51 €,  zvýšenie rozpočtových    

           príjmov z  EFDF  a  ŠR  vo  výške 7 258,43 €, zvýšenie rozpočtových výdavkov zo ŠR      

           vo  výške  10 158,51 €  a  zvýšenie  rozpočtových  výdavkov  z  EFDF  a  ŠR vo výške   

           7 258,43 €, 

6/82 – plán  konania  zasadnutí   obecného  zastupiteľstva  na  II. polrok  2013 –  30.10. 2013, 

           11.12. 2013, 

6/83 – sťažnosť p. Mintála Radoslava na kohúta p. Šoškovej, 

6/84 – informáciu  o  ponuke  vybudovať  športové  ihrisko  v  lokalite  Rybník  a  požiadavky    

           na budovanie tohto ihriska, 

6/85 – informáciu o  žiadosti  MAS  Terchovská  dolina  ohľadom  vybudovania   informačnej     

           tabule, 
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6/86 – informácie o  požiadavkách  obce,  ktoré  boli predložené Železniciam SR pri dostavbe     

           zriaďovacej stanice Žilina Teplička, 

6/87 – informáciu o pripravovanej zmene územného plánu obce,  

6/88 – výzvu  na  predkladanie  návrhov  na  zapracovanie do pripravovaného rozpočtu na rok     

           2014, 

6/89 – informáciu o príprave jarmoku na sv. Martina, 

6/90 – žiadosť o  uvedenie   pozemkov  do  pôvodného  stavu  zaslanú  od  p. Mintála Emila,  

           p. Mintála Jána, p. Zemiakovej Anny, Mgr. art. Mintála Martina a Mgr. Bohačiakovej  

           Jarmily, 

6/91 – žiadosť p. Žitníka Ľuboša a p. Žitníkovej Alžbety o ochranu pokojného stavu, 

6/92 – požiadavku poslanca p. Zvaríka na vykosenie brehov kanála, 

6/93 – výzvu p. Holešu na osvetu pri využívaní vybudovaného detského ihriska,   

6/94 – pripomienku p. Holešu k  web stránke obce, 

6/95 – pripomienky k vybaveniu sťažnosti p. Masára, 

6/96 – upozornenie Mgr. Dubovickej o rozmáhajúcich sa krádežiach v obci, 

6/97 – požiadavku Mgr. Dubovickej na  riešenie otázky  kosenia  neobrábaných pozemkov, 

6/98 – požiadavku Mgr. Dubovickej o miestnosť na stretávanie sa Klubu dôchodcov,  

6/99 – pripomienku Ing. Kolenčíka ohľadom zakúpenia mulčovacieho stroja. 

 

 

B .  Schvaľuje 

 
6/60 – program OZ po doplnení bodu 7 a zmene poradia bodov – bod 6 presunutý na bod 3. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   9: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Ing. Tibor Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan 

Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                                          

proti      0                   

zdržal sa hlasovania      0 

6/61 – návrhovú komisiu v zložení:  Ing. Anna Hudeková a Štefan Smrekovský. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za   9: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Ing. Tibor Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan 

Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                               

proti      0                   

zdržal sa hlasovania      0 

6/62 – overovateľov zápisnice v zložení: Ing. Peter Kolenčík a Ing. Anton Zvarík.                  

Hlasovanie: 

 

Počet hlasov:   za   9: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Ing. Tibor Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan 

Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                                             
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proti       0        

zdržal sa hlasovania    0 

 

6/63 – zapisovateľku Janu Lazarovú. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za  9:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Ing. Tibor Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan 

Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                                           

proti      0                                 

zdržal sa hlasovania     0     

 

 

6/64 –  odkúpenie parciel č. 1700/9 o rozlohe 1962 m² a č. 1532/1 o rozlohe 1471 m² 

v katastrálnom území obce od spoločnosti Kia Motors Slovakia, s.r.o. za 1,00 €. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   9:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Ing. Tibor Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan 

Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                                             

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 
 

 

6/65 – zmluvu o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena so spoločnosťou Kia 

Motors Slovakia, s.r.o. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan Smrekovský, Ing. 

Anton Zvarík                                             

proti     0         

zdržal sa hlasovania     1:  Ing. Tibor Mintál 

 

 

6/66 – spôsob a vykonanie voľby hlavného kontrolóra obce Teplička nad Váhom, náležitosti 

prihlášky kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra obce a komisiu na otváranie obálok 

a vyhodnotenie prihlášok kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra obce. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   9:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Ing. Tibor Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan 

Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                                             
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proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

6/67 –  zrušenie VZN 1/2008 o usmerňovaní ekonomickej činnosti a podmienkach podnikania 

v obci. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   9:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Ing. Tibor Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan 

Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                                             

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

6/68 – VZN č. 2/2013 o usmerňovaní ekonomickej činnosti a podmienkach podnikania v obci. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   9:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Ing. Tibor Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan 

Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                                             

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

6/69 – zvýšenie   rozpočtových  príjmov  vo  výške  87 350,00  €   a   zvýšenie   rozpočtových 

výdavkov  vo  výške  87 350,00 €  rozpočtovým opatrením č. 10/2013 a  rozpočtové opatrenia 

č. 11/2013 a 12/2013. 

 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   9:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Ing. Tibor Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan 

Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                                             

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

6/70 – príspevok na mzdu pre asistenta učiteľa pre žiaka so zdravotným znevýhodnením        

zo  ZŠ Ž. Bosniakovej vo výške 1 500,00 €. 

 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   9:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Ing. Tibor Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan 

Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                                             
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proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

6/71 –  splátkový kalendár pre spoločnosť Žilina – Invest, s.r.o. na zaplatenie dane 

z nehnuteľností vo výške 41 015,28 € v štyroch rovnakých splátkach k 30.09. 2013, 31.10. 

2013, 30.11. 2013 a 31.12. 2013. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   9:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Ing. Tibor Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan 

Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                                             

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

6/72 –  príspevok   na   mzdu   pre asistenta učiteľa pre žiaka so zdravotným znevýhodnením       

zo ZŠ s MŠ v Tepličke nad Váhom vo výške 900,00 €. 

 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   9:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Ing. Tibor Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan 

Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                                         

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

6/73 –  prenájom časti pozemku parc. č. 1250/1 o výmere 4 m² pre MAS Terchovská dolina. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   9:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Ing. Tibor Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan 

Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                                            

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

C . Ukladá 

6/8 – poriadkovej komisii preveriť sťažnosť p. Mintála Radoslava ohľadom kohúta. 

                                                                                                              T: budúce zasadnutie OZ                                      
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D.  Vyhlasuje 

 
6/1 – voľbu  hlavného  kontrolóra  obce  Teplička  nad  Váhom  v  súlade s ustanovením § 18a    

         zákona  SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom  zriadení v platnom znení, ktorá sa bude konať  

         dňa 30.10.2013. 

 

 

E.  Poveruje 

 
6/4 – prednostku  obecného  úradu  zverejniť  vyhlásenie  dňa konania voľby na úradnej tabuli  

         obce a spôsobom v mieste obvyklým, t.j. zverejnením na internetovej stránke obce. 

 

 

 

Bod č. 11 – Záver 

 

 

    Starosta   poďakoval   prítomným   poslancom  a hosťom za účasť. Rokovanie  sa  ukončilo  

o 20 hodine a 50 minúte.  

V Tepličke nad Váhom, dňa  18.09. 2013.  

 

 

Zapísala:      Jana Lazarová                     .................................................... 

                                                             

 

                                                                                       

Záznam overili: Ing. Peter Kolenčík                                 ................................................... 

                            

                           Ing. Anton Zvarík                                   ................................................... 

                                                                                                                       

    

     Ing. Beáta Kasajová, prednostka obecného úradu  ..................................                                                 

 

 

 

 

 

 

 

 

               .................................................... 

                                    Ing. Viliam Mrázik 

                                   starosta obce 


